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Referat 
Tirsdag  d. 23. november 2021 kl. 14.00  

I Cafe’en 
 

 
1. Godkendelse af referat 

Referatet godkendt v/mail 
 
2. Status på projekter 2021 

2.1. Facaderenovering Blok A – opsætning af nye lamper og baldakinerne – (evt. cykelstativer) 
Møde var aftalt med den ny Driftschef Thomas Fredskov, inden mødet. 
Peter havde et udskrift med omhandlende de seneste års markvandringer, som skabte 
en del forundring over de gentagne ønsker om udbedringer mv, hos den ny Driftschef. 
Thomas Fredskov følger op på de mange punkter 
Det var et rigtigt fint og positivt møde med, en lille ”markvandring” indlagt. 
Vi ser frem til samarbejdet med driften. 
 

2.2. Oprettelsen af støttemur – evt. lys langs støttemur. 
Muren er ved at være færdig og det er tilfredsstillende at ændringen giver betydeligt bedre 
plads til passage på P-pladsen. 

 
2.3. Farligt affald – tidshorisont ukendt. 

2.3.1. Driftschefen mente at en beholder til batterier hurtigt kunne etableres. 
 

3. Fremadrettede projekter 
3.1. Beskæring af syrener ved Blok A 

3.1.1.  Peter har talt med Jan Flintrup, det er aftalt, at man lige taler med Flintrup inden man 
beskærer. Så der er enighed om hvad der beskæres. - AFVENTER 

 
3.2. Altaner – (vi har nu 2 udkast, men mangler prisoverslag på 2. udkast) 

3.2.1.  Bestyrelsen har nu modtaget to udkast til altanprojektet. Vi har dog ikke modtaget et 
overslag på omkostningerne for begge udkast. Udkastene er sendt til Benny Mulbjerg, 
der er Bygge- og projektchef i Boliggården. Han har stor erfaring med opsætning og 

etablering af altaner. Så han kigger videre på dette med henblik på at have forslag 
klar til det kommende beboermøde i august 2022. 
 

3.3. Indvielsen af Multi-café og Byttecentral 
Det var en fantastisk premiere med stort fremmøde – Helle, Hanne og Kitter vil fremkomme 
med en dato for en kommende cafedag. Det er bestyrelsens håb, at beboere fremover 
finder anvendelse i cafeen – dette forudsætter ikke aftaler med bestyrelsesmedlemmer – 
alle beboere kan frit benytte cafeen. 
 

4. Julens komme… 
Ændring af Gløggarrangementet! Pga. udviklingen omkring coronaen, har bestyrelsen igen i 
år aflyst julearrangementet 
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5. Siden sidst 

5.1. Kloakskade med oversvømmet kælder. Kloakkerne i kælderskakterne er ændre til 
nedsivning. Peter tror at vi ikke kommer til at opleve oversvømmelse i kælderen i Blok B. 
efter ændringerne. 

5.2. Afløbet i Knallertkælder v/opgang 25 vil blive lukket – men der er ønske om at bevare 
vandhanen i rummet. 
 

6. Eventuelt 
 
7. Næste møde, forslag: 

Onsdag d. 12. januar – 2022, kl. 16.00 – (Ændringer kan forekomme) 
 

Peter Kirkeby 


